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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Kövér Lászl ó
az Országgyűlés Elnöke részér e

Helyben

Tisztelt Elnök úr !

Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Varga Mihály Nemzetgazdasági Miniszter Úrhoz
„A rábaközi foglalkoztatás javulása” címmel .

A kérdésre adott választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Évek óta figyelemmel kísérve a Munkaügyi Központ csornai és kapuvári kirendeltségének adatait ,
megfigyelhető, hogy a foglalkoztatási mutatók a világgazdasági válság ellenére, a Kormán y
erőfeszítéseinek köszönhet ően (különös tekintettel a 2010 előtti adatokkal összehasonlítva), jelentősen
javultak . Számos kisebb-nagyobb rábaközi vállalkozás tudott új munkahelyeket megtartani és teremteni ,
több kormányzati programnak (így a munkahelyvédelmi akciótervnek) és európai-hazai (pl . a
Gazdaságfejlesztési Operatív Programból finanszírozott) támogatásnak köszönhetően .

Kérdéseim ezek fényében az alábbiak :

1.Hogyan változtak a csornai és a kapuvári munkaügyi központ területén a foglalkoztatási adatok 2010 óta ,
a 2010 elő tti adatokat is figyelembe véve?
2. Mennyiben tudtak segíteni a különböző kormányzati programok, hazai és európai támogatások a
foglalkoztatási mutatókon?
3. Mekkora összegű munkahely-megtartási illetve munkahely-teremtési támogatás érkezett 2010 óta a ké t
körzetbe, és ez mennyi új munkahelyet teremtett, illetve mennyit tartott meg ?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2013 . november 4 .

Gyopáros Alpár
Fidesz – Magyar Polgári Szövetség
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